
 

 

 

 

Z Á P I S 

z 9. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 21. 5. 2015 
  

 

 

 

Dne 21. 5. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:15 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, 

Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla  

  

Omluveni:                 Michal Mendel 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Mgr. Jiří Klsák, náměstek primátora města 

Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 
 

 

  

 

Program jednání: 

 

1. Představení nových členů komise STv 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Žádosti o dotace na rok 2015 

5. Zásady pro poskytování dotací 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 
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1. Představení nových členů komise STv 

 

Členům Komise sportovní a tělovýchovy byli představeni noví členové, které jmenovala Rada 

města Karlovy Vary na svém jednání konaném dne 19. 5. 2015 – Ing. Václav Sebera a Ing. 

Marek Hytha. Třetí nově jmenovaný člen komise Michal Mendel se z jednání omluvil. 

 

Noví členové komise byli seznámeni se základními dokumenty, které se týkají práce 

v komisi, konkrétně:  

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Ing. František Škaryd upozornil nové členy komise na skutečnost vyplývající z Jednacího 

řádu komisí Rady města Karlovy Vary a to, že člen komise rady, který se dozví skutečnosti 

nasvědčující jeho vyloučení z projednávání a rozhodování věci ve správním řízení, je 

povinen námitku své podjatosti bezodkladně oznámit primátorovi města, pokud zvláštní 

právní předpis nestanoví něco jiného. O námitce podjatosti člena komise rozhoduje primátor 

města (ustanovení čl. 4 odst. 6 jednacího řádu). 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:                Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:              Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Zdeněk Pešek, Ing. Libor Prudil, Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  Ing. Marek Hytha 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Žádosti o dotace na rok 2015 

 

Ing. František Škaryd seznámil členy komise se skutečností, že zastupitelstvo města na svém 

jednání dne 12. 5. 2015 navýšilo dotaci subjektu BK Lokomotiva Karlovy Vary a tím 

rozpustilo zbývající rezervu ve výši 275.000,- Kč.  
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Po tomto rozdělení nezbývá v rezervě Komise sportovní a tělovýchovy žádná částka. 

Finanční prostředky na podporu sportovních aktivit v roce 2015 byly zcela vyčerpány.  

 

Komise STv se seznámila s doručenými mimořádnými žádostmi o poskytnutí dotace.  

 

 Fotbalový klub TJ SOKOL Olšová Vrata -  0,- Kč – činnost 

 žádosti na podporu činnosti se podávají v souladu se Zásadami pro poskytování 

dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary do 31.10. kalendářního 

roku předcházejícího roku čerpání dotace (článek 3 odst. 2 Zásad); 

 jedná se o subjekt, který nemá žádnou mládežnickou základnu a na jaře 2015 

byla pozastavena účast ve fotbalové soutěži (dle sdělení žadatele) – nesplňují 

kritéria pro rozdělování dotací; 

 komise STv nedisponuje žádnými finančními prostředky na podporu 

sportovních aktivit – finanční prostředky byly již zcela vyčerpány. 

 

 

 Tělovýchovná jednota SLAVIA Karlovy Vary – 0,- Kč – navýšení již schválené 

dotace na podporu akce „Carlsbad RG Cup 2015“ 

 komise STv nedisponuje žádnými finančními prostředky na podporu 

sportovních aktivit – finanční prostředky byly již zcela vyčerpány. 

 

 

pro:                Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 
  

5. Zásady pro poskytování dotace 

 

Členové Komise STv byli informováni o procesu aktualizace Zásad pro poskytování dotací 

z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary. Tento předpis byl upraven v souvislosti 

s přijetím zákona č. 24/2015 Sb., kterým se mění zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů.  

 

Případné námitky a připomínky k navrhovaným změnám členové komise STv zašlou mailem 

tajemnici komise nejpozději do středy 27. 5. 2015. 

 

Ing. František Škaryd dále seznámil členy komise s tím, že na základě podnětu zastupitele 

města pana Ing. Jiřího Kotka bylo na zastupitelstvu města přijato usnesení, jehož obsahem je 

zpracování „Pravidel pro poskytování dotací vrcholovému, výkonnostnímu a mládežnickému 

sportu včetně hokeje“. Termín pro přípravu tohoto materiálu je stanoven do 23. 6. 2015 

(jednání ZM). 

 

Členové komise toto usnesení široce diskutovali. Předběžně byly zaznamenány návrhy na 

snížení počtu dotací schvalovaných přímo v rozpočtu města (tzv. „povinné granty“) a přesun 

těchto subjektů k posouzení a návrhu do komise STv. Statutární město Karlovy Vary by však 

mělo označit určité sporty a významné sportovní akce, které jsou prioritní a u kterých 

deklaruje zájem podpory i v delším časovém horizontu.   
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Členové komise se shodli, že takový materiál není možné uspěchat, je nutné jednotlivá 

kritéria pro rozdělování dotací velmi pečlivě zvážit a široce prodiskutovat. Členové komise 

navrhují posunout termín pro vytvoření těchto pravidel, a to s ohledem na podstatnou změnu 

ve složení komise (výměna 1/3 členů), kdy nově jmenovaní členové potřebují prostor na 

seznámení se současnými pravidly a předpisy, a současně také z důvodu, že již byly 

vyčerpány všechny prostředky určené na podporu tělovýchovy a sportu v roce 2015.  

 

Tímto tématem se budou členové komise STv dále zabývat na svém příštím jednání.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 25. 6. 2015 od 13:00 hod. v KV Areně s.r.o., Západní 

1812/73, v zasedací místnosti v budově bazénu. 

 

 

 

  

 

Dne: 26. 5. 2015 

Zapsala: Gabriela Hazuchová - tajemnice komise                                        ________________                                

                         

               

                                                                                           

 

              

                 __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


